
Protokoll fört vid Österlens Vattenråd styrelsemöte 2024-01-12, Hörbysalen, Hörby 
kommun. Kl. 09.00-12.00 

Deltagande: Pia Dahlin (ordförande, Kristianstad kommun), Kenneth Strömbäck (vice ordförande, 
ordinarie, Tomelilla kommun), Jeanette Qamar (sekreterare, ordinarie, Simrishamns kommun), 
Charlotta Hedström (ersättare, Tomelilla kommun), Ronny Hammar (ersättare, LRF), Martin 
Hallingström Skoglund (ersättare, Kristianstad kommun), Anders Larsson (ordinarie, Hörby 
kommun), Sven Sassersson (Tommarpsåns fiskevårdsområde), Jonas Dahl (Simrishamns kommun), 
Mickael Ulvholt (Hörby kommun), Eelke Emilia Christinesdotter (Åtgärdssamordnare).  

Deltagande via Teams: Karin Bergendal (ordinarie, Naturskyddsföreningen) Anna Karin-Åkesson 
(adjungerad, Kristianstad kommun), Emma Persson (adjungerad, Länsstyrelsen).  

Ej närvarande: Stefan Borg (ersättare, Hörby kommun), Peter Bentzer (ersättare), Tomas Pålsson 
(ersättare, Högestad & Christinehof Fideikommiss) Mona Eliasson (adjungerad, Kristianstad 
kommun).   

1. Mötets öppnande
Pia Dahlin öppnar mötet.

2. Val av en justerare
Ronny Hammar väljs till justerare.

3. Godkännande av dagordning
Ekonomisk översikt läggs in på ärende 17, punkt 17 flyttas ned till punkt 18.
Protokollförande per capsulam beslut ändras till ett beslutsärende.

4. Föregående mötesprotokoll
Föregående mötesprotokoll läggs till handlingarna.

5. Presentation
Presentation av styrelsemedlemmarna.

6. Presentation om arbetet med besöksplatsen i Hallamölla
Projektledaren för besöksplatsen är frånvarande på grund av sjukdom. Kenneth
Strömbäck berättar kort om besöksplatsen.



 

 

Projektet är under uppstart, kortfattat är det ett leaderprojekt. Tomelilla kommun är 
projektägare. Leaderprojektet beviljades hösten 2022. En nyanställd projektledare 
arbetar med utveckling av besöksplatsen. 

Projektkostnaden är 1 550 000 kr. Ideell tid läggs i projektet, planerad anläggning av 
besöksplatsen under sensommar 2024 och invigning under hösten. Målgruppen 
kommer att utredas.  

Styrelsen önskar att det juridiska ansvaret för anläggningen utreds. Eelke Emilia 
Christinesdotter tar fram förslag på datum för en presentation och ett möte med den nya 
projektledaren via teams.  
 

7. Beslut om medverkan i projekt, ”samverkan för Hanöbukten, åtgärdsaccelerator” 
och WWF projekt.  
Beslut: Styrelsen beslutar att åtgärdssamordnaren ges möjlighet att avsätta tid för att 
samverka i projektet som ”samverkan för Hanöbukten” driver. Förutsatt att det ryms i 
tjänsten för åtgärdssamordnaren enligt nuvarande arbetsbeskrivning i ansökan till 
länsstyrelsen.  

Styrelsen beslutar att: åtgärdssamordnaren ges möjlighet att medverka i WWFS 
projekt Etapp 1.  
 

8. Samarbetsavtal 
Kristianstad har beslutat att skriva under samarbetsavtalet. 
Hörby bereder ärendet.  
Tomelilla bereder ärendet.  
Simrishamn kommer inte bidra med finansiella medel genom samarbetsavtalet 2024.  
 
Kenneth Strömbäck berättar att han gjort ett tillägg i samarbetsavtalet som förtydligar 
Simrishamns kommuns medverkan.  

Styrelsen beslutar att: Tillägget godkänns.  
 
Jeanette Qamar berättar om den ekonomiska utredningen. Utfallet kring projekten och 
dess ekonomi är beroende av samarbetsavtalen och möjligheten kring förlängning av 
projekt Etapp 1. En ansökan om förlängning kommer att skickas till Länsstyrelsen när 
samarbetsavtalen är underskrivna. I ansökan om förlängning beskriver man de fel i 
projektansökan som uppdagats och noterar Länsstyrelsen om förändringen.  
 
Eelke Emilia Christinesdotter berättar att vattenrådet måste ändra projektansökan då 



 

 

hon bedömer att vattenrådet inte kommer nå upp till 15 ha våtmarker innan 
projekttidens slut även efter förlängning. Vilket innebär att de ekonomiska medlen kan 
komma att minska.  
 

9. Beslut om framtida beredningsgrupp 
Styrelsen beslutar att: Eelke Emilia Christinesdotter och Jeanette Qamar adjungerar 
styrelsemedlemmar vid behov i samråd med ordförande och kallar till möte med syftet 
att diskutera och utreda lämpliga våtmarkslägen. Beredningsgruppen ska fungera som 
stöd i Eelke Emilia Christinesdotter arbete. Beredningsgruppen arbetar nära ordförande 
för att förbereda styrelsemöten, projekt-/verksamhetsrapportering och ekonomisk 
översikt.  
 

10. Medlemmar och medlemsavgift 2024.  
Jeanette Qamar berättar att vattenrådet har 29 medlemmar och bedömer att det finns ett 
behov av att förbättra kommunikationen med medlemmarna. Genom en bättre 
kommunikation får medlemmarna en insyn i vattenrådets arbete, vilket skapar en 
delaktighet. Målet är att synliggöra vattenrådet för att få fler medlemmar.  
 
Styrelsen beslutar att: beredningsgruppen får i uppdrag att upprätta en 
kommunikationsplan. Martin Hallingström Skogslund anmäler sitt intresse.  
Styrelsen beslutar att: beredningsgruppen tar fram ett förslag och utreder 
medlemsavgifterna. 
 

11. Inför stämma 2024  
Styrelsen beslutar att: Eelke Emilia Christinesdotter tillsammans med Jeanette Qamar 
ansvarar för att ta fram underlag till verksamhetsberättelse vattenförvaltning och SRK 
för 2023, verksamhetsberättelse, vattenvård för 2023, arbetsplan för 2024 inför nästa 
möte.  

Kenneth Strömbäck ansvarar för den ekonomiska redovisningen för 2023 och har 
fortsatt kontakt med Simrishamns ekonomiadministration.  
 

12. Återrapportering från åtgärdssamordnarna 
Eelke Emilia Christinesdotter berättar om åtgärdsarbetet.  
 
Styrelsen beslutar att projektet i Maglehem 52:1 ska avslutas såvida inte markägaren 



 

 

godkänner den mindre arealen våtmark utan permanent vattenspegel.  
 

13. Hanöbuktsveckan 
Styrelsen godkänner medverkan i Hanöbuktsveckan och kostnaden om 4 300 kr enligt 
prisförslag.  
 

14. Borgeby fältdagar 
Styrelsen beslutar att vattenrådet medverkar på fältdagarna i Borgeby gemensamt med 
andra vattenråd. Förutsatt att priset är inom ramen för vad som anses rimligt.  

 

15. Inköp av drönare samt drönarkörkort.  
Ärendet bordläggs.  
 

16. Godkännande att mötesdeltagarnas namn skrivs ut i protokollet och läggs ut på 
hemsidan.  
Styrelsen godkänner.  
 

17. Övrigt 
Jonas Dahl berättar om åtgärdsarbetet i Simrishamn. Emma Persson adjungeras till 
styrelsen.  
 
 

18. Mötet avslutas. 

 

Vid protokollet: 
Jeanette Qamar 

 

Ordförande:    Justeras: 
Pia Dahlin     Ronny Hammar  

                      

 




